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Text description

Image title: Exemptions

There is text on both sides, English is on the left and French is on the right.  In white text over a black background are the headers:

Travellers Personal Exemptions
Exemptions personnelles des voyageurs

In black text over a white background:

Special Excise Duty
Exemptions personnelles des voyagers

In black text over a white background is:

Special Excise Duty - Residents of Canada
Residents of Canada must pay a special exicise duty on certain tobacco products they include in their personal excemption.  This duty does not apply  if the products have an excise stamp "DUTY-PAID CANADA DROIT ACQUITTE"

Droit d'accise spécial - Résidents du Canada
Les résidents du Canada doivent payer un droit d'accise spécial sur certains produits du tabac qu'ills incluent dans leur exemption personnelle. Ce droit ne s'applique pas si les produits portent un timbre d'accise «DUTY-PAID CANADA DROIT ACQUITTÉ»

Headers in black text on grey background:

Residents
Résidents

Black text on white background:

Absence from Canada 7 Days  Exemption CAN $ 800 Alcoholic Beverages Included  Tobacco Products included
Absence from Canada 48 hours  Exemption CAN $ 800 Alcoholic Beverages Included  Tobacco Products included
Absence from Canada 24 hours Exemption CAN $ 200  Alcoholic Beverages None Tobacco Products None

Absence du Canada 7 jours Exemption 800 $ CAN Boissons alcoolisées Inclus Produits du tabac Inclus
Absence du Canada 48 heures Exemption 800 $ CAN Boissons alcoolisées Inclus Produits du tabac Inclus
Absence du Canada 24 heures Exemption 200 $ CAN Boissons alcoolisées Aucun Produits du tabac Aucun

Headers in black text on a grey background:

Visitors
Visiteurs

Black text on a white background:

Goods 
Durable goods for personal use, which will not be left in Canada.
Gifts 
Not more than CAN $ 60 each.  GIfts cannot be alcoholic beverages, tobacco products or advertising material.
Alcohol Beverages 
Included
Tobacco Products 
Included

Marchandises
Les biens durables destinés à un usage personnel qui ne seront pas laissés au Canada
Cadeaux
Don't la valeur unitaire ne dépasse pas 60 $ CAN. Ces cadeaux ne peuvent être des boissons alcoolisées, des produits du tabac ou du matériel publicitaire.
Boissons alcoolisées
Inclus
Produits du tabac
Inclus

Headers in black text on a grey background:

Alcoholic Beverages / Tobacco Products Allowances
Boissons alcoolisées et produits du tabac: quantités permises

Black text on a white background:

(per person of legal age in province / territory of arrival)
Alcoholic Beverages
Up to: 1.5 litres of wine; a total of 1.14 litres of alcoholic beverages; OR up to 8.5 litres of beer or ale.
Tobacco Products 
Up to: 200 cigarettes; 50 cigars; 200 grams of manufactured tobacco AND 200 tobacco sticks.

(par personne ayant l'âge légal dans la province ou le territorie d'arrivée
Boissons alcoolisées;
1,litres de vin; un total de 1,14 litres de boissons alcoolisées; OU jusqu'à 8,5 litres de bière ou d'ale.
Produits du tabac
Jusqu'à: 200 cigarettes; 50 cigares; 200 grammes de tabac frabriqué; ET 200 bâtonnets de tabac.
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Alcoholic Beverages / Tobacco Products Allowances
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Alcoholic Beverages Tobacco Products
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15 litres of wine: 200 cigaretis;
a lotl o1 1.4 tires of 50 cigars:

aicanolic beverages: OR

200 grams of manufactured tobacco AND
p 10 8.5 lires of beer or ale.

200 lobacea steks.

Boissons alcoolisées et produits du tabac: quantités permises

(par porsonne ayant rige légal dans

province ou le tertoire darrivée)

Boissons alcoolisées. Produts du tabac

Jusqu: Jusqu:
1.5 lires de vin; 200 cigaretes;
un total de 1,14 lires do 50 cigares;

200 grammes de tabac fabriqué; ET
200 Bitonnets do tabsc.





